

Title (en)

TRAVELER'S CHECK AND DISPENSING SYSTEM THEREFOR.

Title (de)

REISESCHECK UND AUSGABESYSTEM DAFÜR.

Title (fr)

CHEQUE DE VOYAGE ET SYSTEME DE DISTRIBUTION.

Publication

**EP 0248032 A1 19871209 (EN)**

Application

**EP 86906552 A 19861003**

Priority

US 80489985 A 19851205

Abstract (en)

[origin: WO8703724A1] An improved traveler's check (19), issuable by a number of different institutions and substantially uniform in appearance, identifies on its face the individual customer to whom the check is issued. The individual identifying information includes a representation of the individual's portrait (20) and signature (22) and an account number (24), and appears on each traveler's check in a predetermined form and area. A system for issuing the improved traveler's checks includes: an identification imaging apparatus (30) for recording the representation of the customer's portrait and signature, a central computer (32) for storing recorded representations and customer account data, and a traveler's check dispenser (34) through which checks may be issued upon proper request.

Abstract (fr)

Chèque de voyage amélioré (19), pouvant être émis par des instituts bancaires différents, d'aspect essentiellement uniforme, identifiant sur son recto le client individuel pour lequel le chèque a été émis. Les informations permettant d'identifier le client individuel comprennent une représentation du portrait du client (20), la signature (22) et le numéro de compte (24) dudit client, et apparaissent sur chaque chèque de voyage sous une forme prédéterminée et dans une zone prédéterminée. Un système permettant d'émettre les chèques de voyage améliorés comprend: un dispositif de formation d'images d'identification (30) servant à enregistrer la représentation du portrait et de la signature du client, un ordinateur central (32) qui stocke les représentations enregistrées et les données relatives au compte du client, et un distributeur de chèques de voyage (34) par l'intermédiaire duquel les chèques peuvent être émis sur demande.

IPC 1-7

**G07F 7/08; G07C 9/00**

IPC 8 full level

**G07C 9/00** (2006.01); **G07F 7/08** (2006.01)

CPC (source: EP)

**G07C 9/25** (2020.01); **G07F 7/086** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8703724A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 8703724 A1 19870618**; AU 6524486 A 19870630; EP 0248032 A1 19871209

DOCDB simple family (application)

**US 8602087 W 19861003**; AU 6524486 A 19861003; EP 86906552 A 19861003